
 

Second part-session of the Assembly 2023 – Side events/Unofficial meetings1 - Tuesday to Thursday, 12.45 to 13.45 pm 

Seconde partie de session de l’Assemblée 2023 – Réunions non officielles/Side events - Mardi au jeudi, de 12 h 45 h à 13 h 45 

 
 

Date 

 
 

  Room 
Salle 

 
 

Title/ Titre 

 
Member responsible for the event – 

organiser 
Membre responsable de l’événement – 

organisateur(trice) 

 
Tuesday 25 April 
Mardi 25 avril 
 
 

 
6 

 
The right to just and equal redress and the access to court and a fair trial for all 
victims of the German aggression during the Second World War 
 
Le droit à une réparation juste et égale, l’accès aux tribunaux et à un procès 
équitable pour toutes les victimes de l’agression allemande pendant la Seconde 
guerre mondiale 
 

 
Mr Arkadiusz Mularczyk 
(Poland EC/DA) 
(Pologne, CE/AD) 
 
 
 

 
Tuesday 25 April 
Mardi 25 avril 
 

 
7 
 

 
The Need for a Strong Action in Reykjavík: The Outcomes of the Civil Society 
Summit in The Hague 
 
La nécessité d’une action forte à Reykjavík : Les résultats du sommet de la 
société civile à La Haye 
 
 

 
Mr Frank Schwabe 
(Germany, SOC) 
(Allemagne, SOC) 
Chairperson of SOC Group 
Président du Groupe SOC 
 

 
Wednesday 26 April 
Mercredi 26 avril 
 

 
6 

 
Families of political prisoners: women fighting for their loved ones 
 
Les familles des prisonniers politiques : des femmes se battent pour leurs 
proches 

 
Mr Iulian Bulai  
(Romania, ALDE) 
(Roumanie, ADLE) 
Chairperson ALDE Group 
Président du Groupe ADLE 
 
Ms Petra Stienen 
(Netherlands, ALDE) 
(Pays-Bas ADLE) 
Vice-President ALDE Group) 
Vice-Présidente Groupe ADLE 
 
 

                                                           
1 These meetings are not organised by the Parliamentary Assembly or its bodies. They remain under the full responsibility of the PACE members sponsoring the meeting / 
Ces réunions ne sont pas organisées par l’Assemblée parlementaire ni par ses entités. Elles restent sous l’entière responsabilité des membres de l’APCE qui les parrainent. 
 



 
 

Date 

 
 

Room 
Salle 

 
 

Title/ Titre 

 
Member responsible for the event – 

organiser 
Membre responsable de l’événement – 

organisateur(trice) 

 
Wednesday 26 April 
Mercredi 26 avril 
 
 

 
7 
 

 
A Seat at the Table: Lesbians Speak up about Violence, Stigma and 
Discrimination    
 
Une place à la table: les lesbiennes parlent de violence, stigma et 
discrimination 

 
In the framework of the International Lesbian Visibility Day, held every year on 26 April. 
 
Dans le cadre de la Journée internationale de la visibilité des lesbiennes qui a lieu 
chaque année le 26 avril. 

 
 

 
Ms Beatrice Fresko-Rolfo (Monaco, ALDE / 
ADLE) 
 
 
 
 

 
Thursday 27 April 
Jeudi 27 avril  
 

 
7 

 
After the disaster of the century: facts, impacts and the role of solidarity in 
recovery 
 
Après la catastrophe du siècle : faits, impacts et rôle de la solidarité dans la 
reprise 
 
 
 
 

 
Ms Emine Nur Günay  
(Türkiye, NR/NI) 
 
 

 


